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• Information om året som varit 
o Sportsligt mkt bra 

§ 4 medaljer VM, 3 medaljer JVM, 2 medaljer EYOF 
o Organisation och verksamhet 

§ Allt ok men det finns mkt att utveckla 
§ Nationellt – vi har gjort minskningar och har nyrekryterat 

vilket har varit tufft 
o Landslaget 

§ Rekrytering av ny damchef som kommer att bli ansvarig 
både för WC och Juniorer 

§ Utnämning av herrchef  
§ Alla som har kontrakt kommer att få förlängning till nästa 

år, inte bekräftat vilken position de kommer att få. 
§ Vi har fått resurser för att utlysa en ren fystränare till 

landslaget. Bara på damsidan i nuläget.  
§ Investerat tid och pengar i tränarfortbildning, totalt 9 dagar 

under våren. Bl a utbildning i Dartfish.  
§ Forskning och utveckling – ok från SOK att anställa en 

som arbetar med forskning och utveckling för SSF.  
§ v.13 utvärdering. Ski Funtastic möten om laguttagning & 

planering. 19 april offentliggörande av laguttagningen.  
§ Juniorlandslag – dam-och herrlag kommer att bildas till 

nästa år. SSF kommer att anställa tränare som ska jobba 
med våra skidgymnasier med juniorlandslagen.  
  

• Anställningar/bemanning Nationellt 2011/2012 
o Organigram 

§ Ekonomi - kommer att läggas på grenarna, beslutet ligger 
mkt till grund för att ett AB ägs av en förening, då vi måste 
ha ekonomi på plats i Åre.  
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§ PR/Kommunikation – Media 50% med landslaget, större 
ansvar med att se till att idrottsrörelsen får den 
informationen som de behöver veta. 

§ Balans mellan vad inom alpint som ska ligga i föreningen 
Svenska Skidförbundet och bolaget Ski Team Sweden 
Alpine AB.  

 
• Utbildning 

o Stimulera distrikten att ta ett större ansvar för utbildningar 
o Beslut på att Utbildningsteamet får se över 

utbildningssystemet, men viljeinriktningen från Alpina rådet 
är att utbildningen ska vara mer i närmiljön men kvalité och 
innehåll måste hållas på hög nivå. 

 
• Ungdoms OS (på riktigt) 

o Max kvot för varje land, 2 killar och 2 tjejer 
o Sverige kommer inte att få max kvot, blir klart i sommar, beroende 

på FIS punkter mm 
 

• Tävlingskalender 
o På remiss hos arrangörerna till slutet av mars 
o Fastställande av tävlingsprogrammet 28 april av Alpina rådet 
o Beslut av Alpina rådet att inga av de stora 

ungdomstävlingarna under våren ska läggas samma helg, 
avstämning för varje år.  

o Sista instans är rådet för beslut om tävlingskalendern, viktigt bara 
att rådet får allt beslutsunderlag  

o På nästa möte den 28 april så ska vi formaliserat hur tävlingar ska 
göra i skidsverige.  
 

• Alla på snö 
o Projekt som har pågått 2 år i Norrköping. Alla 10-åringar har fått 

prova på att åka skidor under en dag, totalt 2700 barn.  
o Positivt med många involverade 
o I projektbeskrivningen – ett bredare sett att se hur vi ska rekrytera 

nya skidåkare.  
o Ligger i linje med allt rörande Idrottslyftet 
o Behov att SSF tar en mer aktiv roll för att rekrytera barn till vår 

idrott, detta måste vara ett område som vi i framtiden ska arbeta 
aktivt med där Alla på snö kan vara en väg.  

o Alpina rådet beslutar att stå bakom projektet Alla på snö och 
verkar för att det ska genomföras.  

 
• Övriga frågor 

o Ansvarsroller 
§ Bra respons från rådet då det är svårt att vara insatt i alla 

områden 
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§ Styrkan med rådet är att det är ett råd, summan av alla 
intresseområden 

§ Förslag på hur ansvarsrollerna skulle kunna se ut 
• Ulf Lidberg - Utbildning/Rekrytering 
• Lasse Kjällberg – Landslag/Marknad/Evenemang 
• Martin Söderberg – Regler/Tävlingsadmin 
• Tom Pietilä – Skidgymn/FoU/Landslag 
• Lars Melin – Barn- och ungdom/LVC 
• Ulf Olofsson – Föreningsutveckling 
• Jan Klein – Distriktsutveckling 
• Beslut om ansvarsroller tas på nästa möte 

§ En till på Barn-och Ungdom, en till på rekrytering 
§ Klart till Ski Funtastic 

o Skidgymnasier 
§ RIG  

• RF-SSF 2011-2014 
o Utbildning 
o Tränartäthet 

§ NIU 
• I nuläget 6 års avtal, kan bli 3 år 
• Ansökan för nya NIU skall göras före den 15 mars 
• Stött på patrull på skidlärarutbildningen i Malung 

som nu är borttagen 
o VM 

§ Alpina VM i Sverige 
• Stimulera sportslig utveckling 
• Öka medias närvaro 

§ SSF är villiga att söka redan 2017 för att öka möjligheterna 
att få det 2019. Förutsättning för ansökan är att det hittas 
bra samarbetsformer med Åre Kommun, Skistar och Åre 
företagarförening framför allt rörande boende kapacitet. 

§ Hur stor risk/del vill den alpina delen ta i att arrangera ett 
nytt VM. Vi vill säkerställa att vinsten går till alpint. 

§ Beslut tas våren 2012 i Korea om 2017 och 2014 i 
Barcelona om 2019. 
 

o Team Future 
§ Varför 

• Eftersträva en klar linje och att man levererar efter 
den. 

§ Hur 
• Drivkraft att ta sig till Team Future, som också 

levererar som juniorer. 
• Några i rådet som operativt jobbar med detta 

under våren. Riktlinjer för hur Team Future ska 
fungera.  
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• Deadline för processen – mitten av maj. 
Avstämning på mötet 28 april. 

 
• Nästa möte 

o 28 april i Stockholm, Arlanda kl. 13.00 - 17.00  
 

 
Läs igenom kontaktrapporten och återkom till mig om det är något 
oklart eller missuppfattat i ovanstående.  
 
Ulrika Svensson, Stockholm 14 december 


